Nanjing Chamber of Commerce

Visit to Sydney by delegates from the Nanjing Chamber of Commerce, during which the Nanjing-Sydney Sister City Agreement was signed on Friday 31 March 2006 at the Sydney Town Hall.

Photos at the dinner that night with the Nanjing delegates (see list on the following page) and members of the ACCCI Board – King Fong, Marilyn Walker and Michael C.H. Jones.





Name list of Nanjing Chamber of Commerce

Mr. Tang Qi-rong Vice President of Nanjing Chamber of Commerce, Jiangsu Province

汤其融 先生 江苏省南京市工商联 副会长

Ms. Li Bing Vice President of Nanjing Chamber of Commerce, Jiangsu Province

李 冰 女士 江苏省南京市工商联 副会长

Mr. Zhu Yi-cai Chairman of the Board of Directors of Jiangsu Yurun Group

祝义才 先生 江苏雨润食品集团董事局 主席

Mr. Wang Hua Chairman of the Board of Directors of Jiangsu Jinsheng Investment Group

王 华 先生 江苏金盛置业投资集团 董事长

Ms. Xiao Mei Chairman of the Board of Directors of Nanjing Shangmao Investment Group,

Jiangsu Province

肖 梅 女士 江苏省南京商茂投资集团 董事长

Mr. Zhu Xian-guo Chairman of the Board of Directors of Nanjing New City Shopping Mall

Development Co., Ltd, Jiangsu Province

朱献国 先生 江苏省南京新城市置业有限公司 董事长

Mr. Tang Bao-ping Chairman of the Board of Directors of Nanjing Dongya Bleaching & Dyeing

Co., Ltd, Jiangsu Province

唐保平 先生 江苏省南京东亚漂染有限公司 董事长

Mr. Xu Guo-fu General Manager of Nanjing Shengbao Stainless Steel Co., Ltd, Jiangsu

Province

许国富 先生 江苏省南京盛宝不锈钢有限公司 总经理

Mr. Zhang Shao-hong Chairman of the Board of Directors of Jiangsu YongLi Investment

Development Co., Ltd

Mr. Wong Chung-ping Chairman of the Board of Directors of Nanjing Huaxia Enterprise Co., Ltd,

Jiangsu Provicne

黄钟平 先生 江苏省南京华厦实业有限公司 董事长

Mr. Dong Hong-cui Deputy Chairman of the Board of Directors of Nanjing Yuyang Metal Products

Co. Ltd, Jiangsu Province

董红翠 女士 江苏省南京宇杨金属制品有限公司 副董事长